Myth

The flu vaccine can give me the flu.

Fact

Flu viruses in flu shots are inactivated, so they cannot cause infection.





Myth

I should wait to get vaccinated so I'm covered until the end of the season.

Fact

Get the vaccine as soon as possible. It takes 2 weeks for antibodies to develop.





Myth

The flu shot will protect me from every type of flu virus.

Fact

The flu shot is designed yearly to protect against the highest risk/actively circulating strains of influenza.





Myth

I never get the flu. I do not need the flu shot.

Fact

By getting the flu vaccine, you protect yourself and others because you are less likely to spread the flu.



لفتاح الإنفلونزا الشانعات و المقانق

شبائعة

لقاح الإنفلونزا يمكن أن يصيبني بالأنفلونزا.

حقيقة

إن فيروسات الإنفلونزا في لقاح الإنفلونزا معطلة ، لذا لا يمكن أن تسبب الإصابة بها.





لفتاح الا نفلونزا الشانعات و المقانق

شبائعة

يجب أن أنتظر حتى أتلقى التطعيم حتى أكون محميًا حتى نهاية الموسم.

حقيقة

احصل على اللقاح في أسرع وقت ممكن. يستغرق تكوين الأجسام المضادة أسبوعين.





لفتاح الا نفلونزا الشانعات و الحقائق

شبائعة

لقاح الإنفلونزا يحميني من كل أنواع الفيروسات.

حقيقة

لقاح الإنفلونزا مصمم سنويًا للحماية من سلالات الإنفلونزا الأكثر خطورة.





لفتاح الا نفلونزا الشانعات و الحقائق

شائعة

لا أصاب بالأنفلونزا أبدًا. لذلك لا أحتاج إلى لقاحات الإنفلونزا.

حقيقة

بالحصول على لقاح الإنفلونزا ، فإنك تحمي نفسك والآخرين لأنك أقل عرضة لنشر الإنفلونزا.



